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El Govern aposta per tirar endavant
la Llei de joventut mitjançant un
procés participatiu amb el col.lectiu
en qüestió. Aquesta mena d’iniciati-
ves s’han d’agrair i s’haurien d’apli-
car en més casos.

Secretari d’Estat de Joventut
Manel Blasi

El màxim dirigent del Tribunal de
Comptes reclama més autosuficièn-
cia per a l’òrgan i apujar el nivell del
control intern per prevenir possibles
irregularitats. L’ens hauria de dispo-
sar de més recursos.

President del T. de Comptes
Carles Santacreu

Andorra Telecom ha decidit ins-
tal.lar una segona capçalera de Tele-
visió Digital Terrestre (TDT), que
complementarà el servei que dóna
actualment la que està situada a la
Massana. Un pas positiu.

Director d’Andorra Telecom
Jaume Salvat

Les fotos dels lectors
Pot enviar com a carta al director fotografies de qualsevol situació que
el sorprengui o de qualsevol deficiència que descobreixi als carrers de
la seva parròquia o de qualsevol altra parròquia o ciutat que visiti.
Enviï-les a l’adreça electrònica redaccio@andorra.elperiodico.com i les
publicarem a la secció dels lectors. Preguem als lectors que amb la
fotografia especifiquin el lloc exacte i la data en què van captar la
imatge, així com una breu descripció dels fets.
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La finestra
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Banc d’aliments

Editorial L’opinió del diari només s’expressa als editorials.
Els articulistes hi exposen posicions personals.

Positiu acostament
amb els joves

LA IMPLICACIÓ DE LA
SOCIETAT CIVIL EN EL
DISSENY DEL MARC
LEGAL HA DE CRÉIXER

Malgrat la gran tasca,
tant de bo no
haguéssim de crear
bancs d’aliments

JOSEP ANTON

Rosell Pujol

É s necessari, de forma regu-
lar, fer un reconeixement
públic a la tasca que realit-

zen nombroses associacions d’An-
dorra, que de manera discreta i te-

naç van treballant per millorar la si-
tuació de moltes persones. Un cop
més, Càritas andorrana demostra la
seva proactivitat amb les penúries
d’una part de la societat i, tot just
detectant-ne els primers casos, posa
les eines necessàries per poder afron-
tar les noves demandes.

Tot i que no es tracta d’una inicia-
tiva gaire innovadora, ja que està
funcionant des de fa temps en altres
països, la creació d’un banc d’ali-
ments en l’entorn andorrà és una ac-
tuació justificada per la situació de
necessitat en la qual es troben ja
unes quantes famílies i, sense ser ca-
tastrofistes, per les que s’hi puguin
afegir d’aquí a poc temps.

L’argumentació que avala la sig-
natura d’un conveni pel projecte no
es basa solament en el suport assis-
tencial de l’entitat, sinó també en la

política de reciclatge i prevenció de
residus que impulsa el Govern des
del Ministeri de Medi Ambient, i la
solidaritat impulsada des de la res-
ponsabilitat social corporativa de
grans magatzems i d’establiments
majoristes, que dipositaran en el
banc d’aliments productes amb una
data de caducitat curta i poc atrac-
tius per als compradors, però total-
ment aptes per al consum.

Tant de bo no haguéssim de crear
bancs d’aliments, la qual cosa vol-

dria dir que cap persona del nostre
entorn en té la necessitat –tal com
havia passat durant molts anys. La
realitat actual, però, ens força la mà
i, per aquest motiu, ens cal lloar les
entitats que, com Càritas, aporten el
seu gra de sorra perquè tothom pu-
gui disposar d’aliments, roba, ajut
econòmic i, evidentment, suport psi-
cològic i moral.

La tasca és de tots, començant pel
seu president, Agustí Font, que posa
cara, somriure i bonhomia a l’enti-
tat davant dels mitjans de comuni-
cació, i seguint per totes les persones
anònimes, voluntàries o treballado-
res, que des del despatx central o de
les àrees parroquials detecten, con-
solen i donen suport a persones en
crisi. H
Periodista.

redaccio@andorra.elperiodico.com

E
l Centre de Formació
Professional d’Aixovall
va acollir dissabte pas-
sat una jornada que és
la primera pedra per

construir la futura Llei de joven-
tut que el Govern socialdemòcra-
ta pretén construir mitjançant un
procés participatiu on precisa-
ment la veu dels joves tingui molt
a dir en el que serà el contingut fi-
nal de la legislació en qüestió.

Així, durant el transcurs de la
primera trobada de delegats de
Secundària, Batxillerat i Formació
Professional, el secretari d’Estat
de Joventut, Manel Blasi, va re-
marcar que «no es poden fer
polítiques de joventut sense els jo-
ves». I és per aquest motiu que la
secretaria que lidera conjunta-
ment amb la Secretaria d’Estat
d’Educació han decidit organitzar
una reunió que doni veu al jovent
del país en edat escolar. Blasi ma-
teix va explicar que el citat acte
havia de servir per escoltar les
principals preocupacions dels jo-

ves en el que suposa l’inici d’un
necessari acostament entre els
polítics i aquest col.lectiu. A més,
aquest embrionari diàleg es vol
perllongar amb el temps a través
de més reunions presencials, però
també mitjançant altres vies com
ara la proposta, en estudi, que
consisteix en crear una xarxa vir-
tual que permeti l’intercanvi
d’idees. A partir d’aquí, veiem

amb molt d’optimisme la iniciati-
va endegada per l’Executiu per
dos motius: per un costat, ens sa-
tisfà que d’una vegada per totes la
classe política aposti per allò que
fa temps que reclamem: la partici-
pació de la societat civil en la con-
figuració del futur marc legisla-
tiu. I per tant, ens agrada que,

d’una banda, el debat sobre una
iniciativa legal no es limiti exclu-
sivament a la dinàmica pròpia
dels partits polítics i, de l’altra,
considerem beneficiós que el
diàleg amb el col.lectius afectats
per una legislació es materialitzi
en el període de construcció de la
pròpia llei i no a posteriori ja amb
la proposta política sobre la taula.
L’altre punt que considerem un
encert és l ’ impuls d’una es-
tratègia d’interacció amb el poble
que justament es posa en marxa
amb l ’acostament cap a un
col.lectiu que de ben segur és el
que a dia d’avui està més allunyat
de la política: els joves.

Una de les reivindicacions de
les que van poder prendre nota
els representants del Govern dis-
sabte passat és la voluntat que
s’impulsi el treball conjunt dels
alumnes dels tres sistemes educa-
tius. I precisament, en el propi
programa electoral del PS, s’in-
clou el compromís d’enfortir la
comunicació i col.laboració entre
els tres sistemes educatius que
conviuen al Principat. Aquí ja te-
nim un punt de partida per anar
avançant tot i mantenint un tre-
ball conjunt que creiem que
s’hauria d’ampliar en d’altres sec-
tors del país que requereixen
d’una desplegament legislatiu.

 

Ull viu per tant en les interpreta-
cions, perquè el fons de la qüestió té
un calat molt profund. No es diu res
de nou, sinó que es recorden els
molts anys esperant la resolució del
Tribunal Constitucional, alhora que
es dubta que una seva norma pugui

Principat d’Andorra? Més que mai
penso com Jefferson quan deia que
és millor un país sense Govern que
un país sense diaris. La llibertat és el
que importa. H
Periodista.

redaccio@andorra.elperiodico.com


